
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLENARI DE L'AJUNTAMENT DE DIA 16 
DE JUNY DE 2022.-

A les oficines municipals de Petra, a les 21,13 hores del dia 16 de juny de 2022, es  
reuneixen en primera convocatòria, als efectes de realitzar sessió pública ordinària del Plenari 
de l'Ajuntament, els regidors que a continuació es relacionen:

Sr. Miquel Jaume Horrach. 
Sr. Víctor Manuel López Sánchez.
Sr. Rafel Font Bauzà.
Sra. Magdalena Màrquez Ribot.
Sr. Martí Sansaloni Oliver.
Sr. Miquel Santandreu Bestard. 
Sr. Rafel Pastor Balle.
Sr. Pere Josep Bauçà Ferrer.
Sra. Francesca Maria Riutort Mestre.
No assistixen : Sr. Bartolomé Martorell Alzamora.

Actua com a secretari el qui ho és de la Corporació, Sr. Francisco González Benito, i la 
sessió  és  celebra  presencialment  a  la  Casa  Consistorial,  sota  la  presidència  del  Batle,  Sr. 
Salvador Femenias Riera.

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-

S'aprova,  per  unanimitat  dels  membres  del  Plenari  presents,  l'acta  plenària 
corresponent a la sessió celebrada en data 12-5-2022.

2.- DESISTIMENT DE LES MODIFICACIONS PUNTUALS 1/2018 I 1/2019.-

És el portaveu del PI, Miquel Jaume, qui pren la paraula com a ponent per a aquest 
assumpte de l’ordre del dia, recordant la resolució pel Ple de tota una sèrie d' al·legacions que 
es varen presentar pel que fa a les esmentades modificacions. Després es refereix dit regidor a 
la resposta que va donar el Consell Insular quan va rebre els expedients, en contestar que hi 
havia detectat contradiccions entre les propostes de modificació que es presentaven. Després, 
l’esmentat ponent recorda també que representants municipals varen mantenir fins a 8 reunions 
a aquesta entitat insular, per veure com es podien treure els camions del nucli urbà de Petra. 
Seguidament, afirma el regidor abans esmentat, que el resum de totes les reunions indicades va 
ser el següent: si feu la ronda com diem nosaltres hi haurà doblers per a ella, que són més de 
mil milions, i en cas contrari, no. Continua l'exposició del ponent, dient ara que si bé hi havia 
unes propostes municipals que no entraven a conflicte entre si, al Consell varen dir que calia 
desistir de les 2 modificacions puntuals per complet amb totes les propostes que incloïen. Per 
això, segueix dient el regidor Jaume que, atenent un suggeriment del regidor Pere Josep, no 
s'haurien de mesclar  en un paquet  modificacions  diferents per  després no veure's  obligat  a 
desistir de tot.
Ja en el torn per als altres grups, diferents del de l'equip de govern, el portaveu de Més, Pere  
Josep Bauçà, apunta que, en principi, sembla bé als del seu grup l'aprovació d'aquest punt de 
l'ordre del dia; i que no hi veuen problema. Pel que fa al grup popular, el seu representant 
Martí Sansaloni entén que el govern municipal hagi d'acceptar les imposicions que vénen del 
Consell en aquest assumpte, però afegeix que li fa por que allà estiguin intentant posar a 0 el  
comptador,  per  tractar  que no  cristal·litzin  les  propostes  municipals;  per  això  demana  als 
membres de l'equip de govern que vagin vius i que no es deixin embolicar amb això.
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Aquesta ronda d'intervencions acaba amb una del Batle admetent que quan van al Consell els 
entretenen i els passen dels uns als altres que després no hi són i altres; després d'això no es 
produeixen després més intervencions i el Sr. Batle sotmet ja aquest assumpte a votació, amb 
el resultat següent:

Vots emesos : 10. 
Vots a favor: 7 (5 del PI i 2 del PP).
Vots en contra: 0
Abstencions: 3 de Més per Petra.

S'aprova  per  tant,  per  majoria  de  2/3  dels  regidors  presents:  desistir  de  les 
modificacions  puntuals  números  1/2018 i  1/2019,  pels  motius  prèviament  assenyalats,  pel 
regidor ponent per a aquest assumpte de l’ordre del dia.

3.- APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL 1/2022 DE LES 
NNSS.-

Així mateix, és el primer tinent de batle qui actua com a ponent, per a aquest punt de 
l'ordre  del  dia,  recordant  l'enviament  als  regidors  d'unes  rectificacions  a  la  documentació 
presentada  a  Comissió,  a  causa  d'una  sèrie  d'objeccions  manifestades  a  l'informe  jurídic 
municipal, emès sobre la referida documentació (Document ambiental estratègic i Memòria de 
la modificació). Segons diu el ponent, ara s'hauria inclòs en aquesta documentació el concepte 
de fauna i s'hauria canviat la metodologia per valorar les alternatives. Centrat després en el 
contingut de la proposta, explica Miquel Jaume que la ronda es faria si a la banda exterior de 
la mateixa no hi ha construccions i per això cal modificar les previsions de les NNSS en vigor. 
Una altra exigència que imposen per poder executar la ronda és que a l'entrada i a la sortida de 
la mateixa hi ha d'haver una rotonda. Després de tot això, el regidor Jaume aprofita per dir que 
caldrà fer una exposició pública de l'expedient durant 45 dies hàbils. Seguint amb el tema del 
procediment, l'esmentat ponent afirma que l'execució de la ronda requereix una modificació 
prèvia de les NNSS, que correspon aprovar a l'Ajuntament; però que la ronda en si l'aprova el 
Departament  insular  que porta allò  de carreteres.  Ja centrat  en la ronda,  el  regidor ponent 
descriu el que contindria aquesta infraestructura i que seria: carril bici, franja verda, etc. Tot 
això, continua dient Miquel Jaume, ha de tenir en total 22 metres, perquè si no, no hi haurà 
doblers  del  Consell.  Acaba  la  seva  intervenció  el  ponent  dient  que  com que ja  no  hi  ha 
conflicte entre les propostes de diferents modificacions puntuals, proposa al Plenari que aprovi 
inicialment la que ara ens ocupa.

Al torn per als altres grups, diferents al de l'equip de govern, el portaveu de Més, Pere 
Josep Bauçà,  apunta els motius en contra del seu grup per no votar a favor i que són els  
següents: en primer lloc, Pere refereix motius d'ordre legal i es remet a l'informe jurídic que 
obra a l'expedient. També recorda aquest regidor que se'ls va dir que no es faria sessió plenària 
sense tenir la documentació completa, però el cas és que es porta ara. Continua dient Pere 
Josep que s'ha encarregat un document perquè es faci una alternativa concreta, per la qual cosa 
l'anàlisi  d'alternatives  que  es  fa  a  la  documentació  presentada  ja  ve  viciat,  apunta  aquest 
regidor. Per al portaveu de Més no pot ser que en un estudi ambiental resulti millor fer una 
ronda que no pas fer-la, ja que el primer té un cost ambiental. Seguint amb els motius del grup 
Més per oposar-se a la ronda, el regidor Bauçà assenyala que una de 22 metres per connectar 2 
carreteres no resol la totalitat del problema, sinó només una part, perquè una part dels camions 
que ara passen van a continuar passant. Però a més, continua Pere, falta un estudi de mobilitat 
en què s'indiqui quants camions passen ara, perquè pot ser que per la xifra resultant no faci 
falta  una  ronda  amb  dues  mega-rotondes  i  5  carrils.  Tot  seguit,  el  representant  de  Més 
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al·ludeix  a  una  prohibició  d'accés  que  ha  senyalitzat  l'Ajuntament,  per  als  camions  que 
sobrepassin determinada alçada, i la pren com a base per proposar que es faci el mateix en 
comptes de la ronda; tenint en compte que amb la prohibició referida els camions afectats ja 
troben alternatives. A propòsit de l'anterior, Pere es pregunta si necessitem tenir a Petra la 
ronda més gran de tota Mallorca, quan hi ha alternatives menys costoses.

Al torn per al grup popular, aquesta vegada és el regidor Miquel Santandreu qui actua 
com a  portaveu  i  recorda  que  durant  27  anys  els  membres  de  l'Ajuntament  no  han estat 
capaços de donar una solució a l'assumpte del trànsit de camions pesants dins del nucli urbà. 
Així  mateix,  recorda  el  portaveu  esmentat  que  fa  23  anys  el  PSM  va  renunciar  a  unes 
subvencions plurianuals per afrontar aquest problema, perdent els diners corresponents. El cas 
és que, continua dient el regidor Santandreu, les possibles solucions al problema quedaven 
bloquejades a Petra o a Palma. D'altra banda, Miquel Santandreu afirma que els del seu grup 
són conscients que si no hi ha unanimitat al Plenari municipal no es farà ronda, perquè és un 
pacte al  què s'ha arribat; i que això és una mala notícia per als veïns afectats, que seguiran 
veient passar camions a prop de casa seva. Finalitza ja la seva intervenció el portaveu popular 
anunciant l'abstenció del seu grup municipal a la votació d'aquest assumpte.

En el 2n torn per al regidor ponent, Miquel Jaume afirma que al Consell els han fet  
creure  que  el  problema  és  de  l'Ajuntament,  quan  en  realitat  és  d'aquell,  pel  tema  de  les 
pedreres. Afegeix després el ponent que parlem molt d'autonomia local, però que no podem 
decidir ni sobre el nostre poble. Pel que fa a la intervenció del portaveu de Més, el ponent es  
pregunta si cal un estudi de mobilitat per saber quants camions passen, perquè, segons afirma 
Miquel Jaume, l'important és que passen; i a més, al Consell ja saben quants passen perquè 
tenen un sistema per comptar-los. Després recorda aquest regidor que al Consell Insular els 
estaven oposant com a pretext contra la ronda, els denominats acords de Raixa, quan resulta 
que el núm. 72 es diu justament el contrari. El següent afirmat pel representant de l'equip de 
govern municipal és que els del mateix vénen notant una política de bloqueig amb allò que 
arriba del municipi de Petra. Ja centrat en la proposta que es porta al Plenari en aquest punt de 
l'ordre del dia, fa referència a una frase de la intervenció del regidor Pere Josep Bauçà, segons 
la qual els autors de la proposta proposen l'alternativa que va bé a l'equip de govern; però és al 
revés, opina Miquel Jaume, dient que els del dit equip proposen al Plenari l'alternativa que els 
autors han proposat.  A això afegeix aquest regidor que es tracta  de Tècnics  qualificats  en 
diferents disciplines com arquitectura,  geografia,  etc.  De tota manera,  el  regidor ponent es 
mostra partidari que diguin que no al Consell, si jurídicament no va bé la proposta; i recorda 
aquest regidor que les modificacions de planejament passen per un munt de filtres, per tant, ja 
ens  diran  què  va  malament  i  ho  corregirem,  conclou  dient  el  ponent,  afegint  que  hem 
d'aconseguir la ronda perquè a caparruts no ens guanya ningú.

Ja al 2n torn per al portaveu de Més per Petra, Pere Josep Bauçà suggereix que potser 
les  recepcions  de  carrers  podrien  ser  una  manera  de  resoldre  aquests  problemes.  Després 
recorda  Pere que  ell  va  assistir  a  dues  reunions  de  les  esmentades  pel  ponent  i  ens  varen 
preguntar  quants  camions  passaven  per  la  zona  en  qüestió.  A  això  afegeix  Pere  que  pot 
comprendre  que  al  Consell  demanin  documents  abans de deixar  anar  1.500.000 euros,  per 
exemple: que s'acrediti que passen per la zona 1.000 camions al dia. Després apunta el portaveu 
de Més que allò que l'equip de govern anomena ronda, en realitat és una carretera i per això 
l'execució de l'obra corresponent l'aprova el Consell. Després fa al·lusió Pere Josep a un carrer 
de Sineu, que no és carretera, i finalment es refereix aquest regidor al suposat bloqueig del 
Consell a iniciatives municipals, assenyalat pel ponent en el transcurs de la seva intervenció 
anterior,  apuntant  Pere al  respecte  que,  durant  aquest  mandat,  l'equip de govern municipal 
tindrà el rècord de doblers rebuts pel Consell, amb la qual cosa acaba dient aquest regidor que 
en això no ens podem queixar d'altres administracions públiques.
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Pel  que  fa  al  grup popular,  Martí  Sansaloni  resumeix  la  seva  postura  sobre  aquest 
assumpte de la següent manera: els tres grups municipals parteixen que hi ha un problema per 
connectar a Petra les carreteres de Sta. Margalida i Sant Joan, 22 metres són molts en aquest 
cas, però aquest és l'acord que podeu tenir els de l'equip de govern; i els del grup popular ens 
abstindrem i esperarem a l'exposició pública, per veure quines al·legacions es presenten. Tanca 
ja  la  seva  intervenció  el  representant  del  grup popular  afirmant  que  els  d'aquest  grup són 
escèptics sobre aquest assumpte, perquè creuen que al Consell estan marejant els de l'equip de 
govern i que aquests es dediquen a pagar assessories externes i a restar temps de l'arquitecta 
municipal que podria ser dedicat a altres coses.

Ja en torn final per al ponent, Miquel Jaume afirma que si d'aquí a 8 anys tenim la ronda 
que  ara  s'intenta  aconseguir,  en podem intentar  d'altres,  però  cap  per  la  falda  de  Bonany. 
Després es refereix aquest regidor a l'estudi de mobilitat, dient que ho varen demanar els del 
Consell a la 8a reunió amb ells, per això de marejar. Pel que fa a l'exemple de Sineu que ha 
plantejat el portaveu de Més, el ponent apunta que abans hi havia unes normes que ara no n'hi 
ha, a la qual cosa afegeix que no sabem qui va pagar l'obra. Pel que fa als doblers que rep 
l'Ajuntament  d'altres  administracions  públiques,  diu Miquel  Jaume que és veritat,  però que 
aquests  diners  arriben  perquè  els  de  l'equip  de  govern  ho  demanen,  fent  els  deures 
corresponents;  i  que  abans potser  no  arribava  perquè no es  demanava.  En aquest  moment 
intervé el Sr. Batle,  abans d'obrir pas a la votació d'aquest punt de l'ordre del dia, amb un 
comentari sobre el sentit democràtic que ha vist al Consell, a propòsit d'aquest assumpte, ja que 
resulta que 5 vots del PI més 3 del PP no pesen tant com 3 de Més , segons afirma Salvador 
Femenias;  el  qual conclou dient  que això no és democràcia  per als  del seu grup, sinó una 
imposició. Tot seguit, el president sotmet a votació l'aprovació inicial de la modificació puntual 
1/2022 de les NNSS, amb el resultat següent:

Vots emesos : 10 
Vots a favor: 5 del PI
Vots en contra: 3 de Més per Petra
Abstencions: 2 del PP.

S'aprova per majoria simple (més vots a favor que en contra), la modificació puntual 
núm. 1/2022 de les NNSS, amb la darrera documentació que figura ara a l'expedient.

4.- APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL 2/2022 DE LES 
NNSS.-

Igualment assumeix la ponència per a aquest assumpte el primer tinent de batle, que 
recorda que el gruix de la documentació ja va estar disponible per a tots els regidors i que 
només en faltaven uns detalls. El regidor també recorda que aquest punt no es va portar a 
l'anterior sessió de la Comissió, perquè ja estava dictaminat. Després dels aspectes formals, el 
regidor ponent aborda el fons de la modificació proposada, dient que es tracta de rectificar les 
NNSS en vigor, de manera que encaixi el nou carrer dins el que s’havia previst antigament a 
les  NNSS.  Després  d'això,  el  regidor  esmentat  deixa  pas  als  portaveus  dels  altres  grups 
municipals, per si volen intervenir respecte a aquest assumpte.

Pren la paraula aleshores el portaveu de Més, Pere Josep Bauçà, recordant per la seva 
banda que el secretari municipal va fer que el tema es deixés sobre la mesa al seu moment, per 
faltar un estudi de mobilitat i el tràmit ambiental corresponent; per la qual cosa Pere entén que 
ara  ja  s'hauran  esmenat  aquestes  deficiències  en  presentar-se  l'assumpte  al  Plenari.  En 
qualsevol  cas,  Pere  Josep afegeix  que,  com ja  varen exposar  al  seu dia,  els  del  seu grup 
preferien que es fessin vivendes, en comptes d'un aparcament innecessari a la zona afectada, 
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segons aquest regidor. De totes maneres, Pere afirma que es tracta d'una mesura política i que 
ja està.

Al torn per al grup popular, el seu representant Martí Sansaloni afirma que li sembla bé 
que  es  faci  l'escoleta,  però  afegeix  que,  si  ara  s'estan  modificant  les  NNSS amb aquesta 
finalitat, això significa que la dotació trigarà uns 4 anys a fer-se realitat i que és bo que la gent 
sàpiga això.

Ve després el 2n torn per al regidor ponent, que amb referència a la intervenció de Més 
indica que els documents assenyalats pel seu portaveu es poden veure a les pàgines 18 i 19 de 
la  documentació  presentada  al  Plenari,  en  relació  amb l'assumpte  que  ens  ocupa.  Miquel 
Jaume afirma que hem d'aconseguir l'escoleta, perquè segons aquest regidor, la zona escolar de 
Petra és una vergonya; afegint aquest regidor que està tancada per dos carrers, per la qual cosa, 
conclou dient el regidor Jaume que aquí no està bé una escola. Continua dient el ponent que 
ens hem de plantejar fer una zona escolar que comprengui diverses unitats i perquè no un 
institut; ja que segons afirma aquest ponent: cal pensar en gran i a varis  anys vista. Després 
informa el regidor ponent que es tindrà una reunió amb TRAGSA, i els de l'equip de govern 
els proposaran un ajornament de la licitació de les obres de l'escoleta, mentre es tramita la 
modificació puntual ara tractada. Una altra cosa que esmenta aquest regidor del PI és que la 
idea del dit grup és que la gent circuli més a peu cap al centre del poble, aparcant per fora. En 
aquest sentit, comenta Miquel Jaume que quan es parla de l'aparcament de la carretera de Sant 
Joan, cal advertir que no està definit com a tal a les NNSS.

A continuació ve el 2n torn per al portaveu de Més per Petra, Pere Josep Bauçà, que 
afirma que l'escoleta ha de durar 50 o 30 anys, i per tant, no té sentit fer-la ara, per després fer 
una zona escolar a un altre lloc; sinó que o una cosa o l'altra, ja que en Pere entén que les dues 
coses no són compatibles. El comentari anterior és respost amb un del Batle fora dels torns 
reglamentaris, dient que els de l'equip de govern faran el mateix que els de Més, que és no fer 
res. Després de l'anterior i ja dins del torn final per al ponent, Miquel Jaume afirma que tenir 
idees no vol dir que es puguin fer, afegint aquest regidor que els del seu grup municipal són 
partidaris de fer l'escoleta i de fer-la ja; i que els que vinguin després a l'Ajuntament que facin 
el que sigui. Acaba la seva intervenció el ponent dient que ell no estarà aquí d'aquí a 10 anys i 
resumeix la proposta de la modificació puntual en qüestió, dient que es tracta de canviar la 
zonificació corresponent, passant de l'ús residencial intensiu que ara té la parcel·la situada al 
carrer  de  les  Gerreries  20,  a  un  equipament  comunitari  amb  ús  educatiu  i  administratiu. 
Seguidament, el Sr. Batle sotmet a votació l'aprovació inicial de la modificació puntual 2/2022 
de les NNSS, amb el resultat següent:

Vots emesos : 10 
Vots a favor: 5 del PI
Vots en contra: 3 de Més per Petra
Abstencions: 2 del PP.

S'aprova per majoria simple (més vots a favor que en contra), la modificació puntual 
núm. 2/2022 de les NNSS, amb la darrera documentació que figura ara a l'expedient.

A les 22.29 hores, abandona la sala de plens el regidor Miquel Santandreu, amb la qual 
cosa el Plenari queda amb 9 regidors i continua la sessió, passant el President a llegir el títol 
del següent punt de l'ordre del dia. 

5.- APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL 3/2022 DE LES 
NNSS.-
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Igual que els assumptes anteriors, aquest compte per a la seva ponència amb el primer 
tinent de Batle, Miquel Jaume, el qual motiva aquesta iniciativa del govern municipal, dient 
que és perquè el  Punt Verd de Petra no està legalitzat,  com passa a molts altres pobles de 
Mallorca,  perquè s'ubiquen en sòl rústic i això està prohibit.  En definitiva,  la proposta que 
formula el ponent consisteix a passar a urbà el terreny on s'ubica el Punt Verd, encara que 
estigui separat del nucli urbà, com passa amb l'escorxador, afirma el primer tinent de Batle, 
Miquel Jaume.

Després  de  la  intervenció  anterior,  només  el  representant  del  grup  popular,  Martí 
Sansaloni, manifesta postura al respecte, anunciant el vot favorable del grup i afegint que es va 
aprovar una Directiva europea per permetre el canvi ara proposat, per la qual cosa cal aprofitar 
aquesta oportunitat. A continuació, el Sr. President sotmet a votació l'aprovació inicial de la 
modificació puntual 3/2022 de les NNSS, i s'obté en aquesta votació el resultat següent:

Vots emesos :  9
Vots a favor: 6 (5 del PI i 1 del PP)
Vots en contra: 0
Abstencions: 3 de Més per Petra.

S'aprova, per majoria de 2/3 dels regidors presents, la modificació puntual núm. 3/2022 
de les NNSS, amb la darrera documentació que figura ara a l'expedient.

6.-  CESSIÓ  DE  L'EXPLOTACIÓ  DEL  BAR-RESTAURANT  DE  NA 
CAPITANA.-

Una altra vegada és el portaveu de l' equip de govern municipal, Miquel Jaume, qui 
actua  com a  ponent  per  a  aquest  altre  assumpte;  i  comença  per  recordar  que  va arribar  a 
l’Ajuntament un escrit signat per l'actual concessionari, al que sol·licitava que se li autoritzés la 
cessió de l'  explotació  a  càrrec  seu.  I  després,  segueix comentant  el  ponent,  es  va emetre 
informe jurídic  municipal  al  que no es  va advertir  inconvenient  respecte  a  aquesta  cessió; 
davant la qual cosa, la proposta que formula el regidor esmentat és la següent: autoritzar la 
cessió de l’explotació del Bar-Restaurant de Na Capitana a favor de Josep Aguiló Riera, a les 
mateixes condicions a què està subjecte ara l'actual concessionari, Salvador Gibert Alzamora. 
Després d’això, el Sr. President obre pas a la votació, sense 2a ronda d'intervencions, resultant 
aprovada per unanimitat  dels membres del Plenari presents, la proposta d’acord prèviament 
formulada per el regidor ponent i transcrita a la frase anterior de la present acta.

7.- APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 3/2022.  -  

Pel que fa a aquest altre punt de l'ordre del dia, serà el regidor delegat d'hisenda, Miquel 
Jaume qui intervingui com a ponent; i aquest membre de l'equip de govern municipal comença 
per dir que tenim la sort que ha arribat un romanent de la Mancomunitat que correspon als 
darrers 5 anys. Segons comenta el esmentat regidor, allà han fet un estudi amb què haurien 
comprovat que com tenen molts doblers al Banc i resulta que els fan pagar doblers per això, els 
surt a compte repartir els doblers dipositats entre els pobles de la Mancomunitat als quals els 
correspongui  una  devolució;  i  aclareix  Miquel  Jaume que no tots  els  municipis  estan a  la 
mateixa situació,  ja que alguns han de pagar doblers,  a vegada de rebre'l.  Quan el  regidor 
d'hisenda ha exposat els antecedents de l'assumpte, se centra en el objecte de la seva proposta 
que,  segons  les  seves  pròpies  paraules,  és  modificar  les  entrades  i  sortides  del  pressupost 
municipal en vigor, introduint unes noves. A propòsit d'això últim, el regidor ponent afegeix 
que l’equip de govern han estat mirant on farien més falta els doblers, per agafar-los d'aquests 
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més de 154.000 euros procedents de la Mancomunitat. Una altra cosa que assenyala el ponent 
és que es pretenen crear partides noves, però que estiguin vinculades entre si, de manera que es 
puguin  després  moure  els  doblers  entre  elles  amb  total  facilitat;  dins  del  que  s'anomena 
tècnicament com borsa de vinculació. Acte seguit el regidor Miquel Jaume procedeix a donar 
compte dels termes exactes de la seva proposta, amb identificació d'aplicacions pressupostàries 
afectades i imports corresponents; tot això quedaria formalitzat de la següent manera:

1er).- Els crèdits extraordinaris que s'acordin són els següents:

Aplicació 
Pressupostària DESCRIPCIÓ INICIAL MODIFICAT. FINAL

Crèdits extraordinaris

330/21200
Manteniment i millora zona estació 
vella 0,00 20.000,00 20.000,00

231/48901

Ajudeu a famílies  amb targeta  de 
menjador  per  adquisició 
d'aliments. 0,00 15.000,00 15.000,00

9201/48021
Agrupació de voluntaris. Protecció 
civil 0,00 1.000,00 1.000,00

9201/48022
A grups o associacions  legalment 
constituïdes 0,00 1.000,00 1.000,00

164/60100 Adquisició de finques rústiques 0,00 35.000,00 35.000,00
1532/61901 Millors i enderrocs a camins 0,00 15.000,00 15.000,00
161/61901 Xarxa d'aigua, fugides d'aigua 0,00 50.000,00 1532/60906
1532/60906 Millors a vials públics 0,00 17.860,14 17.860,14

TOTAL 0,00 154.860,14 154.860,14

2on).- Respecte a l'estat d'ingressos, aquest quedarà així:

Concepte DESCRIPCIÓ
INICIA 
L

MOD  IFICA 
T FINAL

30200 Servei de recollida d'escombraries. 0,00 154.860,14 154.860,14
TOTAL 0,00 154.860,14 154.860,14

Continua  després  la  intervenció  del  regidor  d'hisenda  comentant  que  la  normativa 
europea posa pegues pel que fa als repartiments d'aliments i afegeix que a Petra tenim la sort de 
poder comptar amb voluntaris. Una altra cosa que apunta el regidor citat és que potser no es 
necessiten els 15.000 euros previstos per a l'abans esmentat, perquè n'hi ha prou amb les ajudes 
de la Mancomunitat. I per últim, acaba la seva 1a intervenció a aquest punt el delegat d'hisenda, 
assenyalant  que  els  ajuts  que  proposa  introduir  al  Pressupost  municipal  no  podran  ser 
d’adjudicació directa, segons li ha dit l’interventor municipal. 

Pren la paraula després el portaveu de Més, Pere Josep Bauçà, ja dins del primer torn 
d'intervenció per al seu grup, i pregunta als membres de l'equip de govern si s'han plantejat 
l'adopció  d'alguna  mesura,  perquè  no  passi  això  dels  romanents,  en  alguna  reunió,  per 
exemple. El següent regidor que intervé, dins de la 1a ronda per als grups diferents del que 
està al govern municipal, és el del grup popular, Martí Sansaloni, el qual aporta uns números, 
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segons els quals, es podria retocar a la baixa la taxa d'escombraries en un 10%, si es manté la 
situació actual a Petra quant a separació de residus.

Ja al 2n torn per al ponent, el regidor Miquel Jaume comença per donar l'enhorabona 
als  petrers,  perquè  segons  diu,  els  doblers  ara  entregats  per  la  Mancomunitat,  els  tindrà 
l'Ajuntament per fer coses. Com que no hi ha 2a ronda d'intervencions per part dels grups, 
queda la intervenció anterior com a torn final del ponent; i el Sr. Batle, abans d'obrir pas a la 
votació del punt que ens ocupa, afirma que el lliurament de doblers per la Mancomunitat, com 
ja va comentar  el  ponent dins de la  seva 1a intervenció,  respon a la intenció de reduir  la 
comissió que cobra el Banc a aquesta entitat local, pel sol fet de tenir dipositats tants diners en 
aquest. Després del comentari anterior, té lloc la votació respecte a l'aprovació inicial de la 
modificació  de crèdit  núm. 3/2022 al  Pressupost  municipal  en vigor;  i  en aquesta  votació 
s'obté el resultat següent:

Vots emesos : 9
Vots a favor: 6 (5 del PI i 1 del PP)
Vots en contra: 0
Abstencions: 3 de Més per Petra.

S'aprova  per  tant,  per  majoria  de  2/3  dels  regidors  presents,  la  modificació 
pressupostària núm. 3/2022 esmentada,  en els termes formulats dins la proposta que figura 
reflectida més amunt.

8.- ELECCIÓ DE FESTES LOCALS PER A L’ANY 2023.-

Per aquest altre punt de l'Ordre del dia, pren la paraula com a ponent el primer tinent  
de Batle, Miquel Jaume, dient que tradicionalment se n'han vingut escollint  els dies 17 de 
gener i 21 de juliol, com a festes locals, sempre que no caiguessin en dissabte o diumenge; i 
essent aquest el cas el 2023, conclou la seva intervenció el regidor esmentat, proposant que es 
designin com a festes locals per a dit any els dies anteriorment esmentats.

Després  d'això,  el  Sr.  President  obre  pas  directament  a  la  votació,  sense  2a  ronda 
d'intervencions, resultant aprovada per unanimitat dels membres del Ple presents, la proposta 
d'acord prèviament formulada per el regidor ponent i transcrita al paràgraf anterior.

9.- MOCIONS,   ESCRITS, SOL·LICITUDS I INFORMACIONS.-  

a) Informació per part del 2n tinent de batle i regidor delegat d'esports :

Víctor  Manuel  López  Sánchez  afirma  que  la  gent  demana  que  s'obri  la  piscina 
municipal,  per  la  qual  cosa  espera  que  li  diguin  coses  per  demà divendres  o  dissabte.  En 
qualsevol  cas,  afegeix  Víctor  que,  per  RRSS  (Xarxes  Socials),  incloent  WhatsApp,  es 
comunicarà amb seguretat el dia d'obertura de la piscina. 

b) Informació per part de la regidora delegada de festes :

Magdalena  Márquez informa que encara que volia  donar  informació  sobre aquestes 
festes, ha preferit passar abans un esborrany als bars amb la petició que no en fessin difusió; 
perquè ja es farà públic després el programa per RRSS (Xarxes Socials).

10.- DECRETS DE BATLIA.-
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No es produeixen intervencions, quant a aquest altre punt de l’ordre del dia, per la qual 
cosa, el Sr. Batle, dóna pas al següent.

11.- INTERPEL·LACIONS, PRECS I PREGUNTES.-

Aquest altre punt de l'ordre del dia, s'inicia amb una intervenció del regidor de Més, 
Pere Josep Bauçà, a mode de prec, en relació amb un pont que hi ha a la Carretera cap a Sta.  
Margalida, girant als Rentadors; i sobre el qual diu que té perill. Pere afegeix que els del seu 
grup creien que amb l'obra que hi ha a la zona s'arreglaria això del pont, però que han vist que 
no ha estat així. Tant el Batle com el primer tinent de Batle coincideixen en dir-li al portaveu 
de Més que la situació apuntada per aquest portaveu haurà de ser arreglada per l'Ajuntament.

Després  ve  una  altra  intervenció  que  també  procedeix  del  portaveu  de  Més  abans 
esmentat, i que és una mena d'interpel·lació a l'equip de govern, al qui comunica que el Portal 
de Transparència Municipal últimament no està sent actualitzat.  Pel que fa a això, pren la 
paraula el primer tinent de Batle, Miquel Jaume, afirmant que ho dirà a l'empleada municipal 
Antonia Mascaró.

No havent ja més intervencions en aquest altre punt, i en no haver públic present a la 
sala, el Sr. President alça la sessió a les 22,59 hores, i jo com a Secretari estenc la present acta 
la qual certific.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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